
Intervju Sodobnosti: Igor Bavčar, prof. dr. Ljubo 
Bavcon: dva predsednika o človekovih pravicah 

Letošnji poletni meseci so bili v Sloveniji, pa tudi širše, zaznamovani 
s procesom četverici pred vojaškim sodiščem v Ljubljani in z vsem tistim, kar 
se je okrog tega procesa dogajalo ali se nanj kakorkoli vezalo. V teh 
dogodkih je imel izjemno vlogo Odbor za človekove pravice, ki se je ob 
aretaciji Janeza Janše imenoval še Odbor za zaščito pravic Janeza Janše in ga 
od začetka vodi Igor Bavčar, njegovo delovanje pa je podprlo nad stotisoče 
državljanov in nekaj sto najuglednejših slovenskih ustanov (med njimi tudi 
Sodobnost), organizacij in društev. Pri RK SZDL pa je bil ustanovljen 
Iniciativni odbor prav tako za človekove pravice, ki naj bi prerastel v poseben 
Svet, vodi pa ga eden naših najuglednejših pravnikov, prof. dr. Ljubo 
Bavcon. Dejavnost obeh odborov je naletela na izjemno podporo javnosti, 
hkrati pa tudi na najostrejše kritike nekaterih političnih in vojaških institucij 
v Jugoslaviji. Enako je mogoče reči o političnem tisku namere, ki dejavnost 
obeh odborov v celoti podpira ali pa jima podtika prav nevarne, od spodko
pavanja ugleda JLA do rušenja države. Ob tem se nam je zdelo primerno, 
če povabimo oba predsednika, da spregovorita nekaj o dejavnosti odborov, 
ki jima predsedujeta. Gre torej za dvakrat po deset vprašanj in za prav 
toliko odgovorov. Pogovor je potekal v pisni obliki. 
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